
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 20. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 47
I forlængelse af P1 Dokumentars dokumentation af filmarbejderes dårlige ar-
bejdsmiljø bedes ministeren redegøre for, hvad Arbejdstilsynet vil gøre for at
sikre filmarbejdere mod arbejdsulykker og for at sikre arbejdsmiljørepræsen-
tanters lovmæssige uddannelse. Ministeren bedes herudover oplyse, hvor
mange filmarbejdere der kommer ud for en arbejdsskade og deres incidens i
forhold til gennemsnittet på det danske arbejdsmarked.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørgen Arbo-Bæhr (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 3. december 2014.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorgen.Arbo-Baehr@ft.dk og
til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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